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Rada Gminy Goleszów

od 12 lat' od kiedy jestem sohysęm Goleszowa Gómego (a wcześnięj też) ciągnie się
sprawa budowy chodnika do Przedszkola na ulicy Grabowej . Sprawa przeciąga się dlatego' gdyż
nie można otrzymać prawa własności od Skarbu Panshva do działki (mczej pasa działki) przy w/w
ulicy na której to ma powstać chodnik i parking.

Komisje, którę parokrotnie w tym okesie zajmowały się powyzszą sprawą obiec1rłĄ
szybkie załatwienie problemu przekazania działki, twierdząc, ze budowa chodnika jes sprawą
bardzo pihąz uwagi na wznożony ruch samochodowy na tej ulicy, co w dalszej kolejności wiąze
się z bezpieczęństwem chodzących do Przedszkola dzieci i odprowadzających ich rodziów czy
opiekunów.

Zmieńali się wójtowie, staxostowie' wojewodowie a sprawa w dalszym ciągu niejest
załatwiona. Rodzice, dziadkowie, babcie odprowadzający swoje pociechy do Przedszkolą cĄ
winę zwalają na administrację Gminn SołĘsa, twieldząc,że ńe intercsuję ich bezpieczeństwo
chodzących tam |udzi a szczegó|nie &ieci. Nie pomagają ijadne thrmaczenią że to nie wina władz
Goleszową lecz urzędników stalostwa czy Urzędu Marszałkowskiego.

KoĘne pismo, ltóre skierowałem 6 października 2005 roku w Ę sprawie pozośało bez
kon}retnej od!'owiedzi a infomacje, łtóre otrz}.rnałem sąmało wiarygodne.

od 0l września bI. rozpocznie się kolejny rok szkolny w Przedszkolu, dlatego proponuję
powołać komisję do 15 sierpnia br. z przedstawicieli Urzędu GminŁ stąrostwa' Urzędu
Marszałkowskiego i innych kompetentnych urzędników do załatwienia powyższej sprawy.
Protokoł z ustaleń tęj komisji powinna otrzyma. Pani Dyrektor Przedszko|a aby zapoznac
rodziców o Ębie załatwienia temafu,'chodnik', taĘ by, nie pńbowano zaprosić Telewizję PolsĘ
co również jęsl brane pod uwagę przez uzykowników.
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